
      Warszawa, dn. 25 września 2015 r. 

 

PROTOKÓŁ 

z XIV zjazdu Stowarzyszenia Absolwentów Budownictwa Wodnego 

i Gospodarki Wodnej Politechniki Warszawskiej 

 

 XIV zjazd Stowarzyszenia Absolwentów Budownictwa Wodnego i Gospodarki Wodnej odbył 

się dnia 25 września 2015 roku. Uczestnicy spotkali się w sali nr 611, zlokalizowanej w  gmachu 

Wydziału Inżynierii Środowiska Politechniki Warszawskiej. 

 Po zakończeniu czynności recepcyjnych polegających na przyjęciu nowych członków oraz 

zebraniu zaległych składek członkowskich, nastąpiło oficjalne otwarcie XIV zajazdu Stowarzyszenia. 

Prezes Paweł Popielski powitał wszystkie przybyłe osoby oraz przedstawił program zjazdu. 

  Zgodnie z przedstawionym porządkiem obrad, przystąpiono następnie do wyborów 

składów osobowych ciał organizacyjnych XIV zjazdu Stowarzyszenia. 

 Przez aklamację powołano Prezydium Zjazdu w składzie: 

  1. Przewodniczący: Henryk Dąbrowski 

  2. Sekretarz: Błażej Smoliński 

 Następnie powołano Komisję Skrutacyjną w składzie: 

  1. Sylwia Żadziłko 

  2. Elżbieta Stefanowicz 

  3. Elżbieta Jarominiak 

 Do komisji Uchwał i Wniosków zostali wybrani: 

  1. Sylwia Żadziłko 

  2. Elżbieta Stefanowicz 

  3. Elżbieta Jarominiak 

 Po ustaleniu składów osobowych ciał organizacyjnych, przystąpiono do obrad. W pierwszej 

kolejności przez aklamację przyjęto protokół z XIII zjazdu Stowarzyszenia.  

 

 



Następnie przedstawione zostały informacje prezesa Stowarzyszenia. Członkowie zostali 

powiadomieni o:  

• planowanej zmianie nazwy wydziału "Inżynierii Środowiska" na "Wydział Instalacji 

Budowlanych, Hydrotechniki i Inżynierii Środowiska", 

• odsłonięciu w dniu 17.03.2015 popiersia Gabriela Narutowicza w Gmachu Głównym 

Politechniki Warszawskiej, 

• udziale grupy członków Stowarzyszenia w XVI Międzynarodowej Konferencji Technicznej 

Kontroli Zapór, 

• obchodach 100-lecia Wydziału, które odbędą się 21.11.2015 roku w auli Wydziału Fizyki, 

• powstającej Monografii Wydziałowej, 

• możliwości uzyskania Złotych Dyplomów Politechniki przez absolwentów, którzy ukończyli 

studia 50 i więcej lata temu.  

 W kolejnym punkcie obrad przyjęto sprawozdanie Komisji Rewizyjnej w składzie: 

  1. Jerzy Zieliński - przewodniczący 

  2. Maria Walczyk - członek 

  3. Zbigniew Chaciński - członek 

 Komisja przedstawiła sytuację finansową stowarzyszenia za rok 2014: 

Saldo początkowe:         44.344,87 PLN 

Wpływy: 

➢ Odsetki bankowe: 982,60 PLN 

➢ Składki członkowskie: 18.060,10 PLN 

Razem:          19.042,70 PLN 

Wydatki: 

➢ Materiały biurowe: -40,10 PLN 

➢ Wycieczka studialna: -14.580,00 PLN 

➢ Impreza integracyjna: -599,86 PLN 

➢ Prowizje bankowe: -267,00 PLN 

➢ Nowelizacja programu: -296,50 PLN 

Razem:          -15.783,46 PLN 

Saldo końcowe: 

konto zysk: 163,08 PLN   

konto oszczędnościowe: 47.441,03 PLN       

Razem           47.604,11 PLN 



 Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej nie wzbudziło zastrzeżeń członków Stowarzyszenia. 

Gospodarowanie finansami organizacji uznano za prawidłowe. 

 W dalszej części obrad poruszono kwestię corocznej wycieczki hydrotechnicznej 

organizowanej przez Stowarzyszenie. Pod głosowanie poddano dwa warianty. Wariant I obejmował 

rejon Pomorza Środkowego, w tym kaskadę rzeki Raduni oraz EW Żur. Wariant II zakładał wycieczkę 

zagraniczną na Litwę i Łotwę (kaskada rzeki Dźwiny). Stosunkiem głosów 38 do 1 wybrano wariant II. 

Pozostali z obecnych na sali członków Stowarzyszenia wstrzymali się od głosu. 

Dalsza część XIV zjazdu Stowarzyszenia  dotyczyła propozycji uchwał. Kol. Henryk Dąbrowski zgłosił 

propozycję podniesienia rocznej składki członkowskiej o 10 PLN. Wobec braków formalnych i 

konieczności wprowadzenia zmian w statucie Stowarzyszenia wniosek upadł. Kol. Henryk Dąbrowski 

zgłosił również wniosek o ustosunkowanie sie członków Stowarzyszenia do tegorocznej suszy 

hydrologicznej. Dwie osoby wstrzymały się od głosu, podczas gdy reszta obecnych osób poparła 

wniosek. Przyjęto uchwałę następującej treści: 

"Członkowie Stowarzyszenia Absolwentów Budownictwa Wodnego i Gospodarki Wodnej widzą pilną 

potrzebę przystąpienia do opracowania Planów Przeciwdziałania Skutkom Suszy w obrębie dorzeczy z 

wykorzystaniem doświadczeń zdobytych w czasie opracowywanych obecnie Planów Zarządzania 

Ryzykiem Powodziowym - przede wszystkim wykorzystując przeanalizowane lokalizacje suchych 

zbiorników przeciwpowodziowych". 

Kolejną propozycję uchwały dotyczącej stopnia wodnego "Siarzewo" zgłosiła kol. Krystyna 

Krzyżanowska. Wniosek uzyskał poparcie zebranych członków Stowarzyszenia. Przyjęto uchwałę 

następującej treści: 

"W związku z toczącym się postępowaniem dotyczącym uzyskania przez ENERGA SA decyzji o 

środowiskowych uwarunkowaniach realizacji inwestycji - budowy Stopnia Wodnego SIARZEWO 

poniżej Włocławka, członkowie Stowarzyszenia Absolwentów Budownictwa Wodnego i Gospodarki 

Wodnej wyrażają potrzebę pilnego zakończenia wspomnianego postępowania administracyjnego i 

kontynuowania dalszych działań inwestycyjnych dla poprawy bezpieczeństwa Stopnia Wodnego 

Włocławek". 

 W ostatnim punkcie obrad uczestnicy wysłuchali  referatu pt.: "Katastrofa zapory na rzece 

Witce w Niedowie" wygłoszonego przez dr hab. inż. Leszka Opyrchała, prof. AGH. Referat wzbudził 

ożywioną dyskusję.  

 Wobec braku dalszych pytań, wniosków i uwag, Prezes Popielski podziękował serdecznie 

wszystkim przybyłym członkom Stowarzyszenia za przybycie i zakończył obrady XIV zjazdu 

Stowarzyszenia Absolwentów Budownictwa Wodnego i Gospodarki Wodnej. 

 

 SEKRETARZ ZJAZDU     PRZEWODNICZĄCY ZJAZDU 

 Błażej Smoliński     Henryk Dąbrowski 

 


